
Úboč 29.12.2014 

Zápis č.6 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

 které se konalo v pondělí 29.12.2014v místním pohostinství. 

Přítomní: Zima V., Matějka V., Matějka P., Matějka J., Tomášek K., Síkora V. st., Síkora V. ml.,  

Černý Vl., Haas M. 

Občané: Raiser M., Adámek J. 

Program: 

1. Zasedání 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu č.5 

4. Projednání rozpočtu na rok 2015 

5. Projednání inventurní komise 

6. Různé 

7. Diskuse 

8. Usnesení 

9. Závěr 

 

1. Zasedání obecního zastupitelstva zahájil starosta obce v 1930hod. Seznámil přítomné 

s programem zasedání, který byl devíti hlasy schválen. Dále navrhl zapisovatele M. Haase, 

který byl rovněž devíti hlasy schválen. Jako ověřovatelé zápisu byli devíti hlasy schváleni p. 

Tomášek K. a Matějka J. 

2. Ve druhém bodě zasedání přednesl starosta usnesení z posledního zasedání zastupitelstva. 

K přednesenému usnesení nebylo z řad přítomných dotazů ani připomínek. 

3. V další části zasedání se zastupitelstvo zabývalo úpravou rozpočtu. Starosta seznámil 

přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Po rozpravě o úpravě 

rozpočtu dal starosta o úpravě hlasovat.. Zastupitelstvo devíti hlasy rozpočtové opatření 

č.5/2014 schválilo. 

4. Následujícím a hlavním bodem zasedání bylo projednání rozpočtu na rok 2015. Starosta se 

zastupiteli projednal a prodiskutoval jednotlivé kapitoly jak příjmových tak výdajových 

položek navrhovaného rozpočtu pro rok 2015.  Zastupitelstvo obce Úboč devíti hlasy 

schvaluje navržený rozpočet na rok 2015 na základě rozpočtového výhledu ve výši  

1692000,-Kč příjmů a ve výši 1692000,-Kč výdajů jako vyrovnaný. 

5. V pátém bodě zasedání byla projednána příprava inventury. Inventura obecního majetku 

proběhne do  31.12.2014. Do inventurní komise byli navrženi a následně devíti hlasy 

schváleni tito zastupitelé: 

Předseda komise: Matějka Václav 

Člen komise: Síkora Václav st. 

Člen komise: Haas Milan 



6. V dalším bodě zasedání se zastupitelstvo zabývalo žádostí farního úřadu v Kolovči ohledně 

opravy kostela v Úboči. Kolovečská farnost provedla opravu západní části věže kostela, která 

si vyžádala částku 88458,-Kč. Farnost se na obec Úboč obrátila s prosbou o finanční příspěvek 

na tuto akci. Zastupitelstvo žádost projednalo a navrhlo farnímu úřadu pokračovat v jižní části 

kostela. Bude přizván stavitel z farního úřadu p. Vlček, se kterým bude projednána další 

oprava kostela a vyčíslena částka na tuto opravu. Zastupitelstvo odsouhlasilo devíti hlasy dar 

na opravu ve výši 30000,-Kč s podmínkou, že se bude na jaře v opravách pokračovat. 

7. V sedmém bodě zastupitelstvo projednávalo pronájmy užívaných obecních pozemků. 

Objevují se případy svévolného užívání obecních pozemků. Kontrolní komise do příštího 

zasedání provede soupis obecních pozemků a zastupitelstvo rozhodne, které pozemky 

mohou být pronajímány a které budou vyklizeny a nebudou se pronajímat. 

8. V diskusi se hovořilo o dočištění potoka kolem prodejny. OÚ s hasiči provede vyřezání 

náletových dřevin z potoka a pak po dohodě s „Povodím Vltavy“ dojde k dočištění tohoto 

potoka. 

9. Ve 2130 starosta přečetl návrh usnesení a dal o něm hlasovat. Usnesení bylo devíti hlasy 

schváleno. 

Ve 2145 poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Tomášek K.  ………………………………. 

 Člen zast.: Matějka J.  ……………………………….. 

 Starosta: Zima V.   …………………………………  


